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Vragen van de leden Dijksma en Gijs van Dijk (beiden PvdA) aan de Minister 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Zieke werknemers 
zorgaanbieder Carinova moeten werk inhalen» (ingezonden 29 maart 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Zieke werknemers zorgaanbieder Carinova moeten werk 
inhalen»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat medewerkers bij Carinova hun werk moeten 
inhalen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een werknemer niet de probleemhouder mag worden 
van ziekteverzuim? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wordt er naar uw oordeel in deze situatie gesjoemeld met verzuim, zoals 
wordt gesteld door vakbond CNV? En is dit in strijd met de wet? 

Vraag 5
Bent u bereid in contact te treden met Carinova om dit aan de orde te 
stellen? Zo nee, waarom niet?

1 RTV Oost, 23 maart 2018
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